
Laren, 28 mei 2022

Geachte minister,

Als jager die al heel wat jaren meeloopt wil ik u toch mijn ongerustheid overbrengen.
Kort schets ik u mijn situatie: als akkerbouwer in de Achterhoek heb ik mijn jachtveld om huis en heb 
als derde generatie, zoals het in de wet staat, het genot van de jacht. 
Opa en vader wisten exact wat er in het veld leeft en zorgden daarvoor, ook ik ben nauw betrokken 
bij wat er leeft.
Wij zorgen voor het landschap, creëren ruigtehoekjes die rust geven en broedgelegenheid bieden. 
Het is voor ons heel normaal dat we door middel van jacht ook af en toe iets mogen oogsten uit de 
natuur.

Een prachtig stukje wild wordt dan geschoten en dat zie ik ook als beloning voor de inspanning die 
we verrichten.

De contacten die we hebben met jagers uit andere gebieden geven ook hetzelfde beeld.

Het verontrust mij dat u voornemens bent de jacht te sluiten ook haas en konijn en hoop dat u wilt 
luisteren naar die mensen die veel in het veld zijn.

Elke jager is zuinig op het wild en zal de stand zeker geen schade aanbrengen en is verantwoord 
bezig.

Iets oogsten van dat wat verantwoord weggenomen kan worden.
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